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Bitkisel üretim
planlaması değerlendirildi
Afyonkarahisar İl Tarım ve Orman Müdürlüğü’nde

Tarımsal Üretim Planlanması kapsamında İl Teknik
Komite toplantısı gerçekleştirildi. >>SAYFA 2’de

Sünnetci, Ankara’da
değerlendirme toplantısına katıldı

İl Milli Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci, Milli
Eğitim Bakanlığının Ankara’da düzenlediği

değerlendirme toplantısı’na kıatıldı.
>>HABERİ SAYFA 2’DE

Bursa’dan gelen heyet
tarihi camileri gezdi
Bursa Dini Yüksek İhtisas Merkezi Müdürü Fatih Çatmakaş ve
Eğitim Görevlileri Servet Hayma, Mehmet Arslan, Emin Servet
Erbaş, Zafer Çiftli İl Müftüsü Lütfü İmamoğlu'nu ziyaret ettiler.

Elektrik dağıtım
şirketi OEDAŞ,
kırsal kesimlerdeki
sokak aydınlat-
malarında ağaç
dalı teması veya
rüzgar gibi neden-
lerle oluşan ve fizi-
ki onarım gerek-
tirmeyen geçici
arızalara uzaktan
müdahale etmek
için “Uzaktan
Aydınlat” isimli
bir Ar-Ge projesi
yürütüyor.
>>HABERİ 2’DE

AArr--GGee  ççaallıışşmmaallaarrıı
ddeevvaamm  eeddiiyyoorr

Başkan Aynacı,
itfaiye teşkilatıyla görüştü

Bolvadin Belediye Başkanı
Derviş Aynacı, belediyenin hay-
ati birimlerinden birisi olan
itfaiye teşkilatını ziyaret etti.
>>HABERİ 2’DE

HABERİ 2’DE

Bolvadin’de sağanak
yağış hayatı
olumsuz etkiledi

Afyonkarahisar’ın Bolvadin ilçesinde
aniden bastıran yağış hayatı olumsuz
etkilerken, yağış sonrası oluşan sel bazı
köylerde yollara zarar verdi. >>3’TE

Polen ve tozların gözde oluş-
turduğu kaşıntı, sulanma ve
kızarıklıkların kısa sürede
geçeceği düşüncesinin yanlış
olduğunu belirten  Göz
Sağlığı ve Hastalıkları
Uzmanı Op. Dr. Adnan
İpçioğlu, sıradan gibi görü-
nen bu rahatsızlığın görme
bozukluğu, hatta görme kay-
bına bile sebep olabileceğini
söyledi. >>4’TE

Göz alerjisi 
görme kaybına
yol açabilir

Afyonkarahisar’da jan-
darma ekipleri takibe
aldıkları bir araçta
değişik türlerde uyuştu-
rucu madde ele
geçirirken, olayla ilgili 3
kişi gözaltına alındı.
>>HABERİ SAYFA 3’TE

Jandarma takibe aldığı
araçta uyuşturucu ele geçirdi

Afyonkarahisar Belediye Başkanı Burcu Köksal, seçim-
lerde vaat ettiği Kentsel Dönüşüm ve Uzlaştırma Birimi
oluşturdu.Başkan Köksal konu ile alakalı sosyal medya
hesabı üzerinden yaptığı açıklamada söz verdikleri gibi
kentsel dönüşüm birimini açtıklarını ifade ederek vatan-
daşları mağdur etmeyeceklerini dile getirdi. >>3’TE

Belediyede Kentsel Dönüşüm ve
Uzlaştırma Birimini oluşturuldu

Sürücüler havadan 
drone ile denetlendi
Afyonkarahisar’ın Bolvadin
ilçesinde jandarma ekipleri tarafın-
dan sürücülere yönelik dron destek-
li trafik denetimi ile birlikte hız kon-
trolü yapıldı. Uygulamada 61 araç
sürücüsüne toplamda 297 bin 500
TL idari para cezası kesildi.  >>8’DE

Öğrenciler Filistin için yürüdü

Öğrenci İşleri Başkanı Yusuf Öztürk ve Filistinli
öğrenci Rahaf Mubara tarafından İngilizce ve
Türkçe basın açıklaması yapıldı. Yapılan açıkla-
mada Öztürk,  İsrail barbarlığının dünyada çeşitli
yerlerde protesto edildiğine dikkat çekerek İsrail
karşıtı gösterilerin dünya genelinde onurlu duruşu
ateşlediğini belirtti. Öztürk, “Cumhurbaşkanımız

Recep Tayyip Erdoğan'ın liderliğinde uluslararası
platformlara taşınan İsrail barbarlığı dünyanın
çeşitli yerlerinde yaşayan dinleri, ırkları, renkleri ve
dilleri birbirinden farklı olan ancak vicdanı
Gazze'deki çocuklar ve kadınlar için atan yürekli
insanlar tarafından protesto edilmeye başlamıştır”
dedi.>>HABERİ 5’TE 

Afyon Kocatepe üniversitesi öğrencileri İsrail'in Gazze'ye yönelik saldırıları-
na tepki ve ABD ile Avustralya’daki üniversite öğrencilerinin İsrail’in zul-

müne karşı yaptıkları protesto gösterilerine destek vermek için Türk ve
Filistin bayrakları ile "SayStop" yürüyüşü gerçekleştirdi.

Milletvekili Taytak:
Türk milliyetçileri her türlü 
kirli oyunun karşısındadır

3 Mayıs Türkçülük dolayısıyla açıklamalarda bulunan
Milletvekili Taytak: “3 Mayıs Türk milliyetçilerinin ve Türk
milletinin varlık davası için çektikleri acının, elemin ve
gözyaşının ifadesidir. Milletin değerlerine sahip çıkmak için
büyük bir mücadele sergileyen Türk milliyetçileri, her
zaman olduğu gibi şimdi de milletin geleceğine ve
demokrasiye yönelik her türlü kirli oyunların ve saldırıların
karşısındadır” dedi. >>HABERİ SAYFA 5’TE

Milletvekili Yurdunuseven:
Ülkemizin geldiği nokta

hepimizi gururlandırıyor
AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili Av. İbrahim Yurdunuseven TBMM
Genel Kurulunda bir konuşma yaptı. Milletvekili İbrahim Yurdunuseven,
yaptığı konuşmada: “Bugün ülkemizin geldiği nokta hepimizi gururlandırıy-
or. Lider ülke Türkiye'nin muhalefetinin de artık karalama siyaseti yerine
yapıcı, ülke menfaatini gözeten bir siyaset izlemesi gerekir. Ülkemizin
geçmişte yaşadığı acı tecrübelerin bir daha yaşanmaması için çalışıyoruz.
Türkiye'yi demokratik, laik, sosyal bir hukuk devleti nitelikleriyle
güçlendirerek geleceğe hazırlıyoruz” dedi.  >>HABERİ 7‘DE

Belediye Başkanı Burcu Köksal’ın göreve
gelmesinin ardından Kültür ve Sosyal İşler
Müdür Vekilliği görevine devam eden Cem
Kasapoğlu, kendisine yöneltilen eleştirilere
yanıt verdi.   Kasapoğlu; "Devlet
memurluğu onurlu ve kutsal bir meslektir.
Benim hakkımda çıkan dedikodu
furyasının bilinçli ve organize olduğunu
farkındayım. Herkesin düşünce ve yaşam
tarzına saygı duymalıyız. Meslek hayatım-
da görevde yükselme sınavı ile tecrübe
kazandım. Kariyerimde liyakat ve adalet
hep önceliğim oldu. Benim için önemli
olan, hizmet ettiğim kurumun ve
mesleğimin itibarını korumaktır"  dedi.
>>HABERİ 4’TE

MMüüddüürr  KKaassaappooğğlluu::  KKaarriiyyeerriimmddee
lliiyyaakkaatt  vvee  aaddaalleett  öönncceelliiğğiimm  oolldduu
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Vali Yardımcısı Harun Reşit Han
Başkanlığında Bitkisel Üretim
Genel Müdürlüğü Tarım Havzaları
Daire Başkanı Ergin Toprak ve İl
Müdürü Özkan Parlak’ın katılım
sağladığı toplantıda önemli konular
ele alındı. Afyonkarahisar 2025-
2027 yılı Bitkisel Üretim
Planlaması hakkında bilgilendirme
yapıldı. Afyonkarahisar Bitkisel
Üretim Planlaması kapsamına
dahil edilecek ürünler, örnek
münavebe sistemi ve planlama
kapsamına alınması teklif edilmesi
ürünler komitenin onayına sunul-
du. >>MEVLÜT TINAS

Bitkisel üretim planlaması değerlendirildi
Afyonkarahisar İl Tarım ve Orman Müdürlüğü’nde Tarımsal Üretim

Planlanması kapsamında İl Teknik Komite toplantısı gerçekleştirildi. 

Milli Eğitim Bakanı Yusuf Tekin
başkanlığında Ankara Gölbaşı
Mogan MTAL Uygulama Otelinde
yapılan değerlendirme toplan-
tısında bakan yardımcıları, genel
müdürler ve 81 il müdürü bir
araya geldi. Bakanlığın
yürütülmekte olan eğitim poli-
tikalarının görüşüldüğü toplantı-
da ayrıca kamuoyunun görüş ve
önerilene sunulan yeni öğretim
programı taslağı, tarihleri yak-
laşan Liselere Geçiş Sistemi
(LGS) kapsamındaki merkezî
sınav ile Yükseköğretim
Kurumları Sınavı'na (YKS) ilişkin
alınan ve alınması gereken ted-
birler üzerinde duruldu.
>>MEVLÜT TINAS

Sünnetci, Ankara’da
değerlendirme toplantısına katıldı
İl Milli Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci, Milli Eğitim Bakanlığının

Ankara’da düzenlediği değerlendirme toplantısı’na kıatıldı. 

OEDAŞ’ın hizmet verdiği 5 ile bağlı köy
sayısının 1.826 olduğunu söyleyen
OEDAŞ Direktörü Muzaffer Yalçın, labo-
ratuvar çalışmaları devam eden projenin
olumlu sonuçlanması durumunda kırsal
kesimdeki geçici aydınlatma arızalarını,
ekiplerin bölgeye gitmesine gerek
kalmadan en kısa süre içerisinde uzak-
tan giderecek teknolojiye sahip olacak-
larını söyledi. Afyonkarahisar, Bilecik,
Eskişehir, Kütahya ve Uşak’ta elektrik
dağıtım hizmeti sağlayan Osmangazi
Elektrik Dağıtım AŞ (OEDAŞ), hayata
geçirdiği Ar-Ge projeleri ile akıllı enerji
sistemlerini devreye alıyor. OEDAŞ bu
kapsamda son olarak Uzaktan Aydınlat
Projesi (Kırsal Kesim Sokak Armatürleri
için Uzaktan Güvenli Aktif Etme Sistemi
Ar-Ge Projesi) üzerinde çalışıyor. 

YALÇIN: “BÖLGEMIZE DAHA HIZLI
HIZMET VERIRKEN KARBON AYAK

IZIMIZI DE AZALTACAĞIZ
Projenin çıkış noktası hakkında bilgi
veren OEDAŞ Direktörü Muzaffer Yalçın,
“Hizmet verdiğimiz beş il yaklaşık 50 bin
kilometrekarelik bir alana yayılıyor ve bu
şehirlerimizde toplam 1.826 köy
bulunuyor. OEDAŞ olarak bölgemizin
her bölgesine eşit hizmet götürebilmek
için Uzaktan Aydınlat isimli yeni bir Ar-
Ge projesi üzerinde çalışıyoruz. Elektrik
dağıtım hatlarında ağaç dalı teması veya
rüzgar gibi nedenlerle fiziki onarım
gerektirmeyen ancak bizim geçici arıza
olarak tanımladığımız, sokak aydınlat-
malarının sönmesine yol açan arızalar
oluşabiliyor. Bu arızalar sonucu atan sig-
ortanın kaldırılması için ekiplerin bölg-
eye gitmesi gerekiyor. Ancak bu durum
arızanın giderilme süresini uzattığı gibi
hem fazla yakıt harcanmasına hem de
zaman ve verimlilik kaybına yol açıyor.
Özellikle kar, heyelan gibi zorlu koşullar-
da geçici arıza yaşanan bölgeye ulaş-
mak daha da zorlaşıyor. Üstelik iklim

değişikliğinin etkileri nedeniyle
önümüzdeki süreçte karşılaşabile-
ceğimiz zorlu hava koşulları
nedeniyle bu geçici arızaların
artma ihtimali de bulunuyor.
OEDAŞ olarak tüm bunları değer-
lendirerek Uzaktan Aydınlat Projesi
için Ar-Ge çalışmalarımıza
başladık. Bu projeyle birlikte
amacımız teknolojik imkanlar
sayesinde bölgemize daha hızlı
hizmet verirken daha az araç kul-
lanacağımız için karbon ayak
izimizi de azaltmak.” dedi. 

“AYDINLATMA HATTINDAKI
BILGILER SISTEMIN

HAFIZASINDA TUTULACAK”
Laboratuvar çalışmaları devam
eden projede, bu çalışmaların
başarıyla sonuçlanması durumun-
da saha çalışmalarına başlayacaklarını
söyleyen Yalçın, “Arıza süresini kısalt-
mak ve ekiplerimizin sadece bir sigorta
kaldırmak için uzun bir yol gitmesini
önlemek için hat direnci kontrol cihazı ile
her gün otomatik olarak aydınlatma hat-
tının enerjisi yokken direnç bilgisi ala-
cağız. Bu bilgiler sistemin hafızasında
tutulacak. Eğer o gece aydınlatmalarda

bir arıza oluşmuş ise enerji verilmeden
önce kısa devre kontrolü, hattın kopması
gibi problemler olup olmadığı kontrol
edilecek. Sistem tarafından normal
raporu verilmesi durumunda uzaktan
açma işlemini yapacağız. Bu sayede kır-
sal bölgelerdeki geçici arızaları en kısa
sürede, güvenli bir şekilde giderecek
teknolojiye kavuşacağız.” diye konuştu.
>>HÜDAYI ACAR

UUzzaakkttaann  aayyddıınnllaatt  pprroojjeessii  iiççiinn  
AArr--GGee  ççaallıışşmmaallaarrıı  ddeevvaamm  eeddiiyyoorr
Elektrik dağıtım şirketi OEDAŞ, kırsal kesimlerdeki sokak aydınlatmalarında ağaç dalı

teması veya rüzgar gibi nedenlerle oluşan ve fiziki onarım gerektirmeyen geçici arızalara
uzaktan müdahale etmek için “Uzaktan Aydınlat” isimli bir Ar-Ge projesi yürütüyor.

Heyet İl Müftüsü Lütfü İmamoğlu ile
karşılıklı fikir alışverişinde bulundu.
Daha sonra heyet Müftü İmamoğlu
ile birlikte Ulu Camii ve Paşa
Camiini gezdi. İl Müftüsü İmamoğlu
ziyaretlerinden duyduğu mem-
nuniyeti ifade ederek misafirlerine
teşekkür etti. >>İHA

Bursa’dan gelen heyet 
Ulu Cami ve Paşa Camii’ni gezdi 

Bursa Dini Yüksek İhtisas Merkezi Müdürü Fatih Çatmakaş ve
Eğitim Görevlileri Servet Hayma, Mehmet Arslan, Emin Servet
Erbaş, Zafer Çiftli İl Müftüsü Lütfü İmamoğlu'nu ziyaret ettiler

Ziyaret sırasında Başkan Aynacı,
nöbetlerini ifa eden itfaiye person-
eliyle bir araya gelerek çalışmaları
hakkında bilgi aldı ve istişarelerde
bulundu. Başkan Aynacı, itfaiye per-
soneline gösterdikleri özverili çalış-
maları ve fedakarlıkları için teşekkür
ederek, yeni dönemde başarılar
diledi. Ziyaret sırasında ekiplerle
yapılan samimi sohbetlerde, itfaiye
teşkilatının görevlerini daha etkin bir
şekilde yerine getirebilmesi için
yapılabilecek çalışmalar da ele
alındı. >>İBRAHİM ARTIÇ

Başkan Aynacı, itfaiye teşkilatını ziyaret etti
Bolvadin Belediye Başkanı Derviş
Aynacı, belediyenin hayati birimlerinden
birisi olan itfaiye teşkilatını ziyaret etti. 
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Başkan Köksal konu ile alakalı
sosyal medya hesabı üzerinden
yaptığı açıklamada söz verdikleri
gibi kentsel dönüşüm birimini
açtıklarını ifade ederek vatan-
daşları mağdur etmeyeceklerini
dile getirdi. Köksal,
“Seçimlerden önce söz
verdiğimiz gibi kentsel dönüşüm,
rantsal dönüşüm olmayacak. Bu
konuda ilk adımı attık ve
belediyemiz bünyesinde Kentsel
Dönüşüm ve Uzlaştırma Birimi
oluşturduk. Söz veriyorum,
kentsel dönüşümü şehircilik
ilkelerine göre, hakkaniyetle
gerçekleştireceğiz”
>>MEVLÜT TINAS

Belediyede Kentsel Dönüşüm ve
Uzlaştırma Birimini oluşturdu

Afyonkarahisar Belediye Başkanı Burcu Köksal, seçimlerde vaat ettiği Kentsel Dönüşüm ve Uzlaştırma Birimi oluşturdu.

Başkan Kahveci mesajında, “3 Mayıs, Türk Milleti
ve onun cefakar, fedakar evlatları olan Türk
Milliyetçileri için çok büyük anlam ve önem

taşıyan bir gündür. Türk Milleti’nin
maddi ve manevi varlığına kast eden-
lere karşı gösterdiği anlamlı duruşun
başlangıcı olan bu kutlu tarihin, yıl
dönümünü kutluyoruz. Bilinmelidir ki,
milletimiz tarih boyunca defalarca var
olma mücadelesi vermiş, varlığını çok
ağır bedeller ödeyerek korumasını
bilmiştir. Türk Milliyetçileri her zaman
Türk milletinin birliğinin, beraberliğinin
ve bölünmez bütünlüğünün
savunucusu olmuş ve daima olmaya
da devam edecektir. Türk milliyetçileri,
yaşadıkları her devirde, bulundukları
her zeminde, baskıya, zulme ve haksı-
zlığa boyun eğmemişler, geçmişinden
aldığı tarihi ve kültürel değerleri yaşat-
mayı görev bilmiştir. Bu açıdan her
türlü saygı ve takdire layık olduklarını

sahip oldukları büyük ülküyle göstermişlerdir.
Biliyoruz ki, Türk milliyetçiliği Türkiye
Cumhuriyetini kuran yüksek fikrin ve gele-

ceğimize olan bağlanışın adıdır. Milli menfaatlerin
ön planda tutulması, milli tez ve tercihlerin belir-
leyici olması, millet ve vatan değerlerinin korun-
ması için Türk milliyetçileri üzerlerine ne düşüyor-
sa yapmışlar ve böylece Türk tarihinin altın say-
falarında parlayan isimler olarak yerlerini
almışlardır. Türk milliyetçiliğinin büyük davasının
kurucuları ve yılmaz savaşçıları olan başta mer-
hum Başbuğumuz Alparslan Türkeş, Hüseyin
Nihal Atsız, Zeki Velidi Togan, Reha Oğuz
Türkkan ve daha nice çile arkadaşlarını rahmet
ve minnetle anıyorum. Türk Milletini çağdaş
medeniyetler seviyesinin üzerine çıkarmayı
hedefleyen ve bu ülkü uğruna her türlü mücadel-
eye girerek, kahramanca yıllarını heba edenleri
bugün rahmetle yad ediyorum. Onların yaktığı
Türkçülük meşalesinin asırlar boyunca sön-
meden gelecek nesillere aynı azim ve kararlılıkla
aktarılması gerektiği düşüncesiyle, dünya
üzerindeki bütün Türklerin 3 Mayıs Türkçüler
Günü’nü kutluyor, en derin selam, sevgi ve
saygılarımı sunuyorum.” dedi >>HÜDAYİ ACAR

Başkan Kahveci, “3 Mayıs Türk Milliyetçileri 
için çok anlamlı bir gündür

Milliyetçi Hareket Partisi Afyonkarahisar İl Başkanı Ahmet Kahveci,
3 Mayıs Türkçülük Günü sebebiyle kutlama mesajı yayınladı.

Bolvadin ilçesine bağlı Kurucaova köyünde
sağanak yağış sonrası oluşan sel yollara ve
tarım arazilerine zarar verdi. Kurucuova
köyünde yaşanan yoğun yağış sonrası
Bolvadin Kaymakamlığı İlçe Özel İdare ekipler-
ince hemen harekete geçilerek olay yerine
gidildi. Köy sakinleri ve köy muhtarı ile
görüşülerek ve sahada inceleme yapan ekipler
yağış sonrası köyde herhangi bir can veya mal
kaybı olmadığını tespit etti. Yağışın zarar
verdiği bazı yollarda ise özel idare ekipleri
tarafından onarım çalışması başlatıldı. >>İHA

Bolvadin’de sağanak yağış
hayatı olumsuz etkiledi

Afyonkarahisar’ın Bolvadin
ilçesinde aniden bastıran yağış 

hayatı olumsuz etkilerken, yağış
sonrası oluşan sel bazı köylerde

yollara zarar verdi.

Bolvadin’de Hıdırellez şenlikleri başlıyor
Bolvadin Belediye Başkanı Derviş Aynacı, 5-6 Mayıs tarihleri arasında düzenlenecek

olan Hıdırellez şenliklerinin dolu dolu geçeceğini söyledi. Başkan Aynacı, yöresel
lezzetler yarışmasının yapılacağı şenlikte ‘Hüseyin Kağıt’ın da sahne alacağını belirtti.

Hıdırellez şenlikleri hakkında bilgi veren Bolvadin
Belediye Başkanı Derviş Aynacı, “Bolvadin’de düzen-
lenecek olan şenlikler 5-6 Mayıs tarihleri arasında
Horan Parkı’nda yapılacak. Şenlik çerçevesinde ilk
olarak yöresel lezzetler yarışmasında bahar aylarının
vazgeçilmez lezzeti olan en lezzetli İLİBADA (LABADA)
yarışması gerçekleştirilecek. Yarışmanın kazanan
şampiyonu ise jüri oylaması ile belirlenecek.  Yapılacak
olan yarışmada birincilik elde eden kişiye çeyrek altın,
ikinci ve üçüncüye Mansiyon ödülü verilecek. 5 Mayıs
Pazar günü Horon parkında gece yarısına kadar çocuk
müzikali hediyeler ve ikramlar yapılacak. 6 Mayıs
Pazartesi günü saat 21.45’de Bolvadin Çarşı
Merkezinde güçlü sesiyle "Hüseyin Kağıt" sevenleri ve
Bolvadin halkı ile buluşacak” dedi. >>İZZET IŞIK 

Edinilen bilgilere göre, Afyonkarahisar İl Jandarma
Komutanlığı ekipleri bir araçla uyuşturucu
taşındığı yönünde aldığı ihbar üzerine harekete
geçti. Söz konusu aracı Emirdağ ilçesinde durdu-
ran ekipler yaptıkları aramada 20 gram bonzai ve
2 gram metamfetamin isimli uyuşturucu ele geçir-
di. Olayın ardından A.A., A.S.K. ve R.K. isimli
şahıslar gözaltına alındı. >>İHA

JJaannddaarrmmaa  ttaakkiibbee  aallddıığğıı
aarraaççttaa  uuyyuuşşttuurruuccuu  eellee  ggeeççiirrddii

Afyonkarahisar’da jandarma ekipleri tak-
ibe aldıkları bir araçta değişik türlerde

uyuşturucu madde ele geçirirken, olayla
ilgili 3 kişi gözaltına alındı
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Mevsimsel hastalıklar arasında başı çeken göz
alerjileri, baharın gelmesiyle birlikte daha sık
görülüyor. Göz Sağlığı ve Hastalıkları Uzmanı
Op. Dr. Adnan İpçioğlu, bahar aylarında yoğun-
laşan polenler ve gözle görülemeyen tozların
gözlerde alerjiye yol açtığını belirterek, gözde
kızarıklık, kaşıntı ve sulanma gibi şikayetlerin
alerji belirtisi olabileceğini söyledi. Op. Dr.
İpçioğlu, göz alerjilerinin tedavi edilmediğinde
görme kaybına kadar uzanan ciddi sorunlara
sebep olabileceğini söyledi.

"GÖZÜ KAŞIMAK KORNEA 
YAPISINI BOZABİLİR"

Göz alerjilerinden korunmak için birkaç püf nokta
olduğunu belirten Op. Dr. İpçioğlu, "Öncelikle
böyle bir alerjisi bulunan kişinin tozlu ortamlardan

uzak durması gerekiyor. Özellikle alerjik konjonk-
tivitler kendilerini yanma, batma ve kaşıntı şek-
linde ortaya çıkarıyor. Alerjinin en rahatsız edici
yanı göz kaşınmaları olduğundan, hastalar göz-
lerini kaşımaya ve ovuşturmaya doyamaz. Bu
kaşımalar bazı kimselerde gözün önündeki say-
dam tabaka olan korneanın yapısında bozul-
malara sebep olur, ki bunların en ciddisi ise
görme kaybına yol açan keratokonustur" dedi.

"ÇOCUKLUKTA ORTAYA ÇIKIP, YILLARCA
AYNI MEVSİMDE TEKRARLAR"

Alerjik göz nezlelerinin genellikle atopik bünyeli
kişilerde çocukluk yaşlarında ortaya çıkıp, yıllarca
aynı mevsimde kendisini hatırlatabileceğini
söyleyen Op. Dr. İpçioğlu, “Güneş ışınları alerjiyi
ciddi şekilde arttırarak yanma, batma ve kızarık-

lığı şiddetlendiriyor. Bu nedenle güneşin
yoğun olduğu saatlerde dışarı çıkılmaması
ve güneş ışınlarından gözlerin korunması
gerekiyor. Güneş gözlüğü, göz alerjisinden
korunmaya ciddi bir şekilde yardımcı olur.
Polenlerden ve güneşe maruz kalmaktan
korunulduğu zaman alerjinin de ciddi şek-
ilde azaldığı görülmektedir” dedi. Göz aler-
jisi tedavisinin başlarda hafif ilaçlarla
yapıldığını belirten Op. Dr. Adnan İpçioğlu,
“Daha ciddi vakalarda yoğun ilaç kullanımı
da gerekebilir. Onun için doktor kontrolü bu
noktada çok önem arz ediyor. Alerjik göz
yangısına sade çiçek polenleri değil,
bunun yanında çayır tozları ve kavak
tozları da sebep olabilir” dedi. >>İHA

Göz alerjisi görme kaybına yol açabilir
Polen ve tozların gözde oluşturduğu kaşıntı, sulanma ve kızarıklıkların kısa sürede geçeceği düşüncesinin yanlış olduğunu belirten  Göz Sağlığı ve Hastalıkları

Uzmanı Op. Dr. Adnan İpçioğlu, sıradan gibi görünen bu rahatsızlığın görme bozukluğu, hatta görme kaybına bile sebep olabileceğini söyledi.

Son günlerde havaların
ısınmasıyla birlikte sinek
popülasyonun da artış
meydana geldi. Özellikle
sivrisinekler nedeniyle
vatandaşları perişan ediy-
or. Bu konuyla ilgili açıkla-
ma yapan Pandemi Bilim
Kurulu Üyesi, Enfeksiyon
Hastalıkları Uzmanı Prof.
Dr. Yeşim Taşova,
“Sivrisinekler çeşitli mikro-
pların taşıyıcısıdır.
Havaların ısınmasıyla bir-
likte sinek popülasyonun
arttığını gözlemliyoruz.
Özellikle deprem böl-
gesinde salgın hastalıklara

yol açabilir. Bu konuya ciddiyetle ve sis-
tematik olarak eğilmek gerekiyor.
Zamanında yapılan müdahaleler önem-
lidir. Örneğin Larva dönemini kaçır-
madan belediyelerimiz ve Sağlık
Bakanlığımız ortaklaşa çalışmalarla
önlem alabilir” diye konuştu. Sinekten
geceleri uyuyamadıklarını söyleyen
Fatma Keser, “Havalar ısında sinekler
hemen çıktı. Her yıl aynı şey neden
bununla mücadele edilmiyor anlaşılır
gibi değil. Bence böyle giderse salgın
kapıda. Bu konuda belediyeleri, sağlık
bakanlığını ve diğer tüm yetkilileri
göreve çağırıyoruz. Adana’da daha önce
insanlar sivrisinek çokluğundan dolayı
sıtmadan ölüyormuş, yine aynı şeyler mi
olmalı önlem almak için” dedi. >>İHA

PPrrooff  DDrr..  TTaaşşoovvaa::  ““SSiivvrriissiinneekk  ssaallggıınn  hhaassttaallııkkllaarraa  yyooll  aaççaabbiilliirr””
Pandemi Bilim Kurulu Üyesi, Enfeksiyon Hastalıkları Uzmanı Prof. Dr. Yeşim Taşova, sıcak-
lığın artmasıyla birlikte sinek popülasyonunun artığını belirterek, “Bu konuya ciddi bir şek-
ilde sistematik olarak eğinilmesi gerekiyor, aksi halde salgın hastalıklara yol açabilir” dedi.

Yeterli ve dengeli beslenmenin sağlığın
temeli olduğunu ancak bunun nasıl
sağlandığı konusunda bilgi kirliliği
olduğunu ifade eden VM Medical Park
Pendik Hastanesi’nden Diyetisyen
Melike Aslıhan Kara, “Beslenme açlık
duygusunu bastırmak, karın doyurmak
ya da canının çektiği şeyleri yemek
içmek değildir. Besin öğeleri vücudun
ihtiyaç duyduğu düzeyde alınamadığın-
da yetersiz beslenme oluşur.
Beslenme; sağlığı korumak, geliştirmek
ve yaşam kalitesini yükseltmek için
vücudun gereksinimi olan besin
öğelerini yeterli miktarlarda ve uygun
zamanlarda almak için bilinçli yapılması
gereken bir davranıştır” şeklinde
konuştu.

“İNSAN 50’YE YAKIN BESİN
ÖĞESİNE GEREKSİNİM DUYAR”

İnsanın yaşamı için 50’ye yakın besin
öğesine gereksinimi olduğunun altını
çizen Diyetisyen Kara, “İnsanın sağlıklı
büyüme ve gelişmesi, sağlıklı ve
üretken olarak uzun süre yaşaması için
bu öğelerin her birinden günlük ne
kadar alınması gerektiği belirlenmiştir.
Bu öğelerin herhangi biri alınmadığında
ya da gereğinden az ya da çok
alındığında, büyüme ve gelişme engel-
lenir, sağlık bozulur. Gereğinden fazla
besin tüketilirse, çok alınan bazı öğeler
vücutta yağ olarak depolandığından
sağlık için zararlı olur. Bu duruma den-
gesiz beslenme denir. Dengesiz
beslenmenin önlenmesinde beslenme
eğitimi ile sağlıklı beslenme bilincinin
kazandırılması büyük bir önem taşır”
ifadelerini kullandı.

“DENGELİ BESLENEN KİŞİLER
SIK HASTALANMAZ”

Yeterli ve dengeli beslenen kişilerin
belli özellikleri olduğunu dile getiren
Diyetisyen Kara, bunları şöyle sıraladı:
“Dengeli beslenen kişi sağlam ve
sağlıklı bir görünüştedir. Hareketli ve
esnek bir bedene, muntazam bir cilde,
canlı ve parlak saçlara ve gözlere,
kuvvetli, gelişimi normal kaslara sahip-
tir. Ayrıca çalışmaya istekli kişiliğe, boy
uzunluğuna uygun vücut ağırlığına,
normal zihinsel gelişme, sık sık hasta
olmayan bir yapıya da sahiptir.”
“SÜREKLİ BAŞ AĞRISI DENGESİZ

BESLENME İŞARETİ”
Yetersiz ve dengesiz beslenenlerin
hareketlerinin de ağır ve isteksiz
olduğunu işaret eden Diyetisyen Kara,
“Dengesiz beslenenler sağlıksız genel
görünüşte (aşırı zayıf veya şişman),
pürüzlü, kuru, sağlıksız cilt yapısına,
şişman veya çok zayıf vücut yapısına,
sık sık baş ağrısından şikâyet eden,
iştahsız, yorgun, isteksiz bir yapıya
sahiptir” dedi.

“YAZA FORMDA GİRMEK İÇİN
BESLENME ÖNERİLERİ”

Yaz mevsimine formda girmek adına
beslenme önerilerinde bulunan
Diyetisyen Kara, dikkat edilmesi
gerekenleri şöyle anlattı: “Su içmeyi
ihmal etmeyin ve günlük 2-2.5 litre su

içme hedefinize mutlaka ulaşın. Her
zaman hareketinizi artırın ve haftalık
minimum 150 dakika egzersiz süresini
hedefleyin. Mutlaka bir diyetisyen
gözetiminde ideal kilonuza ulaşın.
Medyatik ve bilimsel olmayan diyetler-
den uzak durun. Yazın tüketilen
meyvelerin porsiyon miktarına dikkat
edin. Kronik hastalığınız yoksa taze
meyve -sebze suları tüketin.
Probiyotiklerin gücünden faydalanın.
Kendinize mutlaka hobi ve aktivite
edinin.”

“YEŞİL EGZERSİZ KRONİK
AĞRIYA, FİZİKSEL VE MENTAL 

SAĞLIĞA İYİ GELİR”
Günümüzün dijitalleşen dünyasında
günlük işlerimiz fiziksel olarak hareket
etmeksizin kolay bir şekilde gerçek-
leştirilebilse de, fiziksel aktiviteden yok-
sun bir yaşam tarzının birçok hastalığı
da beraberinde getirdiğini işaret eden
Diyetisyen Kara, şu önerilerde bulun-
du: “Fiziksel aktivitenin vücudun bütün
sistemleriyle ilişkili olduğu ve birçok
hastalığın tedavisinde destekleyici rolü
bilimsel olarak kanıtlanmıştır. Son
zamanlarda ‘yeşil egzersiz’ olarak
adlandırılan ve insan sağlığına daha
çok olumlu katkıda bulunan, doğal
ortamda gerçekleştirilen fiziksel aktivite
yeşil egzersiz olarak adlandırılmak-
tadır. Yeşil egzersizin kronik ağrıya,
fiziksel ve mental sağlığa olumlu etki-
leri vardır. Kolay erişilebilen, biy-
oçeşitliliği fazla olan doğal ve hoş
ortamlarda vakit geçirmenin fizyolojik,
psikolojik ve sosyal refahı sağladığı,
yaşam kalitesinin artmasında etkili
olduğu görülmektedir. Yeşil egzersiz
ayrıca insanların çevreye karşı olumlu
tutumlarının da gelişmesine katkı
sağlamaktadır. Yapılan çalışmalarda
yeşil egzersizin psikolojik, hormonal ve
nöroimmünolojik çok boyutlu yararlar
sağladığı, biyopsikososyal yaklaşımla
uyumlu bir yöntem olduğu açıkça
görülmektedir. Sonuç olarak,
sürdürülebilir sağlığa ve çevreye
katkısı olan bu egzersiz yaklaşımının
yeşil egzersiz reçeteleri, doğal ortam-
ların korunması, kanıta dayalı araştır-
malar ve teşviklerle daha çok destek-
lenmesi gerektiği ortaya konmuştur.”

“BAHAR AYLARINDA
TÜKETİLEBİLECEK SEBZE VE

MEYVE ÖNERİLERİ”
Bahar aylarında tüketebileceğimiz
sağlıklı sebze ve meyve önerilerinde
bulunan Diyetisyen Kara, “Hücrelerin
yenilenmesi, dokuların onarımı,
hastalıklara karşı direnç sağlaması gibi
sayısız faydası ile sebze ve meyveler
her daim beslenmemizde öncelik
kazanıyor. İlkbaharda tüketebile-
ceğimiz bazı önemli sebze ve meyvel-
er havuç, enginar, turp, bezelye,
kuşkonmaz, maydanoz, marul, roka,
taze yeşillikler, bakla, taze soğan, taze
sarımsak, kiraz, çilek, erik, elma,
yenidünya ve çağladır” dedi.  >>İHA

““YYaazzaa  ffoorrmmddaa  ggiirrmmeekk  iiççiinn  
hhaaffttaaddaa  115500  ddaakkiikkaa  yyüürrüüyyüünn””

Yaz mevsimine formda girmek adına şimdiden dengeli
beslenmeye dikkat edilmesi gerektiğini belirten Diyetisyen

Melike Aslıhan Kara, “Su içmeyi ihmal etmeyin, günde
ortalama 2-2.5 litre su içme hedefinize mutlaka ulaşın.

Hareketinizi artırın ve haftalık minimum 150 dakika egzer-
siz süresini hedefleyin. Bilimsel olmayan diyetlerden uzak
durun. Tükettiğiniz meyvelerin porsiyon miktarına dikkat

edin. Probiyotiklerin gücünden faydalanın” dedi.

MMüüddüürr  KKaassaappooğğlluu::  KKaarriiyyeerriimmddee  lliiyyaakkaatt  
vvee  aaddaalleett  öönncceelliiğğiimm  oolldduu
Afyonkarahisar Belediyesinin başarılı müdürlerinden Kültür ve Sosyal
İşler Müdür Vekili Cem Kasapoğlu, özellikle CHP’li Belediye Başkanı

Burcu Köksal’ın göreve gelmesiyle birlikte liyakatinden dolayı görevinde
kaldı. 10 yıldır Afyonkarahisar Belediyesinde çeşitli birimlerde
görevlerde bulunan Kasapoğlu, sosyal medyada hedef alındı.

Afyonkarahisar Belediyesinin başarılı
müdürlerinden Kültür ve Sosyal İşler
Müdür Vekili Cem Kasapoğlu, özellikle
CHP’li Belediye Başkanı Burcu Köksal’ın
göreve gelmesiyle birlikte liyakatinden
dolayı görevinde kaldı. 10 yıldır
Afyonkarahisar Belediyesinde çeşitli bir-
imlerde görevlerde bulunan Kasapoğlu,
sosyal medyada hedef alındı. 2014 yılın-
da dönemin Afyonkarahisar Belediye
Başkanı Burhanettin Çoban, tarafından
belediyede görevine başlayan Kültür ve
Sosyal İşler Müdür Vekili Cem
Kasapoğlu, liyakati ile 2019 seçim-
lerinden sonra Belediye Başkanı seçilen
Mehmet Zeybek ile birlikte 5 yıl boyunca
başarılı çalışmalara imza atmıştı. 31
Martta yapılan yerel seçimlerin ardından
CHP’den Belediye Başkanı seçilen
Burcu Köksal’da seçimlerden önce
seçilmesi halinde belediyede liyakatli
kişiler ile çalışmaya devam edeceğini
açıklamıştı. Belediye Başkanı Burcu

Köksal’ın göreve başlaması ile birlikte
birçok müdürün  görev yeri değişirken,
liyakatli ve başarıları ile dikkatleri
üzerine çeken Kültür ve Sosyal İşler
Müdür Vekili Cem Kasapoğlu, görev
yerinde kalmıştı. Görev yerinde
kalmasıyla birlikte Kasapoğlu, özellikle
AK Parti’ye yakınlığı ile bilinen sosyal
medya hesaplarından hedef haline geldi.
“Davanı Kaça Sattın” diyerek yapılan
paylaşımda; “Birçok yerde DEM Parti ile
işbirliği yapan Türkiye Komünist Partisi
Afyon'da AK Parti’yi ve
Cumhurbaşkanımızı sert bir üslupla
eleştirirken Kültür ve Sosyal İşler Müdür
Vekili Sayın Cem Kasapoğlu bunlara
nasıl göz yumdu? Hani AK Partiliydin,
hani dava adamıydın? Bu davayı kaça
sattın? Bütün bunları içine sindirip hala
istifa etmeyi düşünmüyor musun?” denil-
di.Yapılan paylaşıma vatandaşlar tepki
göstererek Kültür ve Sosyal İşler Müdür
Vekili Cem Kasapoğlu’na destek verdi.

Kasapoğlu, yapılan eleştirilere ise anın-
da cevap verdi. "Devlet memurluğu
onurlu ve kutsal bir meslektir. Benim
hakkımda çıkan dedikodu furyasının bil-
inçli ve organize olduğunu farkındayım.
Herkesin düşünce ve yaşam tarzına
saygı duymalıyız." Kasapoğlu, mesleki
geçmişi ve duruşu hakkında da açıkla-
malarda bulundu: "Meslek hayatımda
görevde yükselme sınavı ile tecrübe
kazandım. Kariyerimde liyakat ve adalet
hep önceliğim oldu. Benim için önemli
olan, hizmet ettiğim kurumun ve
mesleğimin itibarını korumaktır." Şahsı-
na yönelik hakaret ve haysiyetini zede-
leyici paylaşımlar yapanlar hakkında
yasal süreç başlatıldığını da belirten
Kasapoğlu, basın özgürlüğüne de saygı
duyulması gerektiğini vurguladı.
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DUBYO Endüstriyel Tasarım Bölüm
Başkanı Doç. Dr. Şekip Şadiye Yaşar ve
Dr. Öğr. Üyesi Mehmet Yaşar koordi-
natörlüğünde; Endüstriyel Tasarım
Bölümü 2. ve 4. sınıf öğrencileri,
İnegöl’de faaliyet gösteren Çilek
Mobilya, Mobilyum Mobilya, Gabba
Mobilya ve Sancrea Sandalye
Fabrikalarına teknik gezi gerçekleştirdi.
Ziyaret sırasında öğrencilere tasarım
ekibi tarafından bilgi verildi. Hemen
ardından öğrenciler, fabrikaların üretim
hattını inceleme fırsatı buldu. Fabrika
ziyaretleri akabinde öğrenciler, 50.
MODEF Uluslararası İnegöl Mobilya
Fuarı’na da katıldı. Gezi öğrencilerin
hatıra fotoğrafı çekilmesiyle son buldu.
>>MEHMET KASAL 

Endüstriyel tasarım bölümü öğrencilerinden teknik gezi
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Dinar Uygulamalı Bilimler Yüksekokulu (DUBYO) tarafından teknik gezi düzenlendi.

Gıda Kontrol Uygulama ve
Araştırma Merkez Müdürü Doç.
Dr. Gökhan Akarca, dondurma
üretimi ve çalışmalar hakkında
yaptığı açıklamada;
Afyonkarahisar’ın manda hay-
vancılığı noktasında önemli bir
şehir olduğunu, manda sütün-
den üretilen başta kaymak
olmak üzere pek çok ürünün
Afyonkarahisar menşeili
olduğunu belirtti. Akarca, “Bir
süre önce üniversitemizin
manda sütünden ürettiği yoğurt
ve kaymağa bir yenisi daha
eklenmişti ve 2022 yılında AKÜ
adına tescillenen AKÜDO
marka dondurmamızı birkaç
yıldır üretmeye devam ediy-
oruz” diye konuştu. Gıda
Kontrol Uygulama ve Araştırma
Merkezi AR-GE biriminde
üretilen manda sütlerinden,
katkısız, doğal, kaliteli dondur-
ma üretimi gerçekleştirildiğini
ifade eden Akarca, “Manda sütü
inek sütüne oranla daha az su
daha çok kuru madde, mineral,

yağ ve protein içeriy-
or. Manda sütünün
yüksek kuru madde
yanında yüksek yağ
içermesini de manda
sütünün üstün ve
ayırıcı özellikleri
olarak kabul ediliyor”
dedi. Dondurmanın
insan vücudu için
mükemmel bir enerji
kaynağı olduğunu
söyleyen Akarca,
“Dondurma, bileşi-
minde çok çeşitli vita-
minler ile bazı mineral
maddeleri bulundur-
ması, süte göre daha

fazla yağ ve protein içermesi
gibi sebeplerden dolayı beslen-
me bakımından oldukça önemli
ve her yaştan insanın severek
tükettiği bir süt ürünü.
Dondurma insan vücudu
tarafından üretilemeyen yağ
asitleri ve amino asitler gibi
besleyici değerinin yanı sıra
mükemmel bir enerji kaynağı
aynı zamanda. Bileşenlerinin
tamamen sindirilebilirliği özellik-

le büyüme çağındaki çocuklar
ve kilo almak isteyen insanlar
için arzu edilir bir ürün. Tüm
personelimizi ve öğrencilerimizi
12 farklı çeşitte tamamen
katkısız ve doğal olarak üretilen
AKÜDO dondurmalarımızı
Rektörlük binası yanında bulu-
nan satış ofisimizde tatmaya
davet ediyoruz” ifadelerini kul-
landı.

MANDA, KEÇİ VE İNEK
SÜTÜNDEN DONDURMA

ÜRETİLİYOR
Gıda Kontrol Uygulama ve
Araştırma Merkezi tarafından
manda, keçi ve inek sütünden
üretilen dondurmalar sade,
incirli, kakaolu, muzlu, bal
bademli, Antep fıstıklı, karamel-
li, tahin-pekmezli balkabaklı ve
damla sakızlı olmak üzere
satışa sunuldu. AKÜ Gıda
Kontrol Uygulama ve Araştırma
Merkezi tarafından üretilen
AKÜDO markalı dondurmalar,
Rektörlük Binası yanında yer
alan büfede 11.00-17.00 saat-
leri arasında temin edilebilecek.
>>MEVLÜT TINAS

AKÜDO dondurma satışı başladı
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Gıda Kontrol Uygulama ve Araştırma

Merkezi tarafından üretilen AKÜDO markalı dondurma satışı başladı.

Yürüyüşün ardından Barış Manço Şölen
Alanında öğrenciler adına ÜniAK Öğrenci İşleri
Başkanı Yusuf Öztürk ve Filistinli öğrenci Rahaf
Mubara tarafından İngilizce ve Türkçe basın açık-
laması yapıldı. Yapılan açıklamada Öztürk,  İsrail
barbarlığının dünyada çeşitli yerlerde protesto
edildiğine dikkat çekerek İsrail karşıtı gösterilerin
dünya genelinde onurlu duruşu ateşlediğini belirt-
ti. Öztürk, “Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip
Erdoğan'ın liderliğinde uluslararası platformlara
taşınan İsrail barbarlığı dünyanın çeşitli yer-

lerinde yaşayan dinleri, ırkları,
renkleri ve dilleri birbirinden
farklı olan ancak vicdanı
Gazze'deki çocuklar ve kadın-
lar için atan yürekli insanlar
tarafından protesto edilmeye
başlamıştır. Özellikle
geçtiğimiz hafta ABD'nin New
York kentindeki Columbia
Üniversitesi'nde öğrencilerin
ve akademisyenlerin
katılımıyla başlayan İsrail
karşıtı gösteriler dünya
genelinde onurlu duruşun
başkaldırı fitilini ateşlemiştir."
“GAZZE HALKININ YANIN-

DA 
OLMAYI SÜRDÜRECEĞİZ”

Öztürk şöyle devam etti,
“Gazze halkının çığlığına ses
veren herkesin farklılıklarına
bakmaksızın yanında olmayı

sürdüreceğiz. Afyonkarahisar ÜniAK teşkilatları
ve Afyon Kocatepe Üniversitesi öğrencileri olarak
Gazzelilerin çığlıklarına kulak veren
Avustralya'nın Sydney Üniversitesi öğrencilerinin
yanında olduğumuzu belirtiyoruz. 81 ilimizde
bulunan bütün üniversiteli kardeşlerimizi ve
akademisyenlerimizi İsrail barbarlığına karşı dur-
maya, Gazzeli kardeşlerimizin yanında olmaya
ve 'SayStop' eylemlerimize ses vermeye davet
ediyoruz."ifadesini kullandı. >>ANAHABER

Öğrenciler Filistin için yürüdü
Afyon Kocatepe üniversitesi öğrencileri İsrail'in Gazze'ye yönelik saldırılarına
tepki ve ABD ile Avustralya’daki üniversite öğrencilerinin İsrail’in zulmüne

karşı yaptıkları protesto gösterilerine destek vermek için Türk ve Filistin
bayrakları ile "SayStop" yürüyüşü gerçekleştirdi.

3 Mayıs’ın Türk gençliğinin mücadele azmi, milli
varlığa ve değerlere sahip çıkma bilinci, Türk
milliyetçiliğinin siyasi ve sosyal bir harekete
dönüşümünün temellerinin atıldığı önemli bir
gün olduğunu kaydeden Milletvekili Taytak, “3
Mayıs 1944 yılından itibaren anılmakta olan
Türkçülük Günü Türk-İslam davasına gönül
veren herkes için büyük önem taşımaktadır. 3
Mayıs’ta ortaya konan milli duyarlılık ve direniş,
büyük Türk Milliyetçilerinin yeniden doğduğu,
güçlü bir ilham kaynağı, önemli bir örneği teşkil
etmektedir. 3 Mayıs Türk milliyetçilerinin ve Türk
milletinin varlık davası için çektikleri acının,
elemin ve gözyaşının ifadesidir. Milletin değer-
lerine sahip çıkmak için büyük bir mücadele
sergileyen Türk milliyetçileri, her zaman olduğu
gibi şimdi de milletin geleceğine ve
demokrasiye yönelik her türlü kirli oyunların ve
saldırıların karşısındadır. Türk Milliyetçileri, Türk
Milletinin birliğini, beraberliğini ve bölünmez

b ü t ü n l ü ğ ü n ü n
savunucusu olmuş
ve daima da olmaya
devam edecektir.
Türk milliyetçileri
şartlar ne olursa
olsun ülke bütün-
lüğümüzün, birlik ve
beraber l i ğ im iz in
yanında ekonomik,
siyasal, sosyal ve
kültürel istikrarın da
tek teminatıdır. Bu duygu ve düşüncelerle Türk
Milliyetçilerinin daha iyi anlaşılmasını diliyor,
başta merhum Başbuğ Alparslan Türkeş ve
büyük dava adamları Nihal Atsız, Orhan Şaik
Gökyay, Necdet Sançar, Fethi Tevetoğlu, Zeki
Velidi Togan, Muzaffer Eriş, İsmet Tümtürk ve
daha birçok Türk Milliyetçisini rahmet ve min-
netle anıyorum” dedi. >>HÜDAYİ ACAR

Taytak, “Türk Milliyetçileri, Türk Milletinin bir-
liğini savunucusu olmaya devam edecektir”

Milliyetçi Hareket Partisi Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak,
3 Mayıs Türkçülük Günü dolayısıyla bir mesaj yayınladı.
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Ahmet YEŞİLAY

İİççmmee  ssiiggaarraayyıı
ssaağğIIııkkttaa  ssııhhhhaattttee

kkaall,,  iiççeerrsseenn  
bbıırraakkmmaazz  sseennddee  hhaall..

Sigara
hem 
öIdürür
hem 
süründürür

Cumhurbaşkanlığı Yüksek İstişare
Kurulu, Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan başkanlığında
Çankaya Köşkü’nde toplandı.
Cumhurbaşkanlığı İletişim
Başkanı Fahrettin Altun, Yüksek
İstişare Kurulu Toplantısı’na ilişkin
yazılı açıklama yaptı. Toplantıya
kurul üyeleri İsmail Kahraman,
Mehmet Ali Şahin, Köksal Toptan,

Cemil Çiçek, Binali Yıldırım,
Mustafa Şentop ile İsmet
Yılmaz’ın yanı sıra
Cumhurbaşkanlığı İdari İşler
Başkanı Metin Kıratlı,
Cumhurbaşkanlığı İletişim
Başkanı Fahrettin Altun ve
Cumhurbaşkanlığı Özel Kalem
Müdürü Hasan Doğan katıldı.
Cumhurbaşkanlığı İletişim

Başkanı Fahrettin Altun, Yüksek
İstişare Kurulu Toplantısı’na ilişkin
yazılı açıklama yaptı. Buna göre,
Kurul üyeleri toplantıda, 6 Şubat
depremleri ve sonrasındaki süreç,
Türkiye gündemindeki siyasi
konular ve ekonomik meseleler,
Türkiye'nin karşı karşıya kaldığı
bölgesel ve küresel tüm sınamalar
ile ilgili istişarelerde bulundu.

Türkiye’de siyaset kurumunun
ilgi alanına giren konularla ilgili
genel değerlendirmeler ile özel-
likle yeni anayasa çalışmaları
toplantıda ele alındı; Türkiye’nin
sivil, demokratik, özgürlükçü ve
kuşatıcı bir anayasaya olan
ihtiyacı vurgulandı.
MTürkiye’nin kararlılıkla uygu-
ladığı ekonomik programın
değerlendirildiği toplantıda,
Türkiye ekonomisine yük oluş-
turacak popülist tutumlardan
özellikle kaçınılmasının önemi
ve programın hedeflerine ulaş-

ması için yürütülen özenli çalış-
manın aynı doğrultuda
sürdürülmesinin gerekliliği belirtil-
di. Kurul toplantısında, Türkiye’nin
önündeki seçimsiz 4 yıllık zaman
zarfının siyaset, yönetim, dış politi-
ka ve diğer alanlar için fırsatlar
barındırdığı; Türkiye Yüzyılı hede-
flerine ulaşma yolunda bu sürenin
etkin bir biçimde kullanılmasının

Cumhurbaşkanı Erdoğan, “En verimli adımlar
atılarak Türkiye Yüzyılı hedeflerine ulaşılacak”

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Yüksek İstişare Kurulu toplantısında, dış politikada ve diğer alanlarda en verimli adımların atılarak Türkiye Yüzyılı hedeflerine mutlaka
ulaşılacağını, olağanüstü bir durum olmazsa 2024’ün ikinci yarısından itibaren ekonomi programının müspet sonuçlarının görülmeye başlanacağını vurguladı

önemi vurgulandı. Eğitimde yeni dönemi başlatacak
“Türkiye Yüzyılı Maarif Modeli” ile ilgili kurul üyeleri değer-
lendirmelerini de paylaştı. Toplantıda ayrıca asrın
felaketinden etkilenen illerde yapılan imar ve inşa faaliyet-
leri, atılan adımlar değerlendirildi. Türkiye’yi ilgilendiren
birçok başlığın ele alındığı toplantıda kurul üyeleri görüş
ve önerilerini dile getirdi. Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan toplantıda, dış politikada ve diğer alanlarda en
verimli adımların atılarak Türkiye Yüzyılı hedeflerine mut-
laka ulaşılacağını, olağanüstü bir durum olmazsa 2024’ün
ikinci yarısından itibaren ekonomi programının müspet
sonuçlarının görülmeye başlanacağını vurguladı. >>İHA

İletişim Başkanı Fahrettin Altun, ATO
Congresium'da düzenlenen TRT 60. Yıl Gala
Programında konuştu. Altun, Türkiye’nin en güçlü,
en etkili yayın organın TRT’nin kuruluş dolasıyla
aranızda olmaktan büyük bir memnuniyet duy-
duğunu belirtti. Türkiye’nin modernleşme tarihi ile
medya tarihi iç içe geçtiğini ifade eden Altun, “Kitle
iletişim araçlarının gelişimi ile devletin, toplumun,
siyasetin serencamı arasında çok ciddi geçişlilik-
ler vardır. Tanzimat’tan bugüne iletişim tarihimiz
içerisinde 4 önemli dönemden bahsedebiliriz.
Gazete yayıncılığı, radyo yayıncılığı, televizyon
yayıncılığı, ve dijital yayıncılık. Bu tarihi seyir
içinde Türkiye Radyo ve Televizyon kurumu asli
bir rol oynamıştır” ifadelerini kullandı. TRT’nin 60
yıl önce, 1 Mayıs 1964 yılında kurulduğunu ve
1990’lı yılların başına kadar televizyon ve radyo
yayıncılığı yükünü tek başına sırtlandığını hatırla-
tan Altun, “TRT, bu süreçte alternatifi olmayan bir
okul işlevi görmüştür. Özel radyo ve televizyonlar
ilk kuruldukları yıllarda, ihtiyaç duyduğu insan
kaynağını ve meslek kültürünü TRT’den

karşılamıştır. Yayıncılık faaliyetlerine ek olarak,
eğitim ve araştırma alanında TRT’nin önemli
katkıları olmuştur. 2000 sonrasında ise, TRT
hem kanal sayısını artırmış hem de yayın
faaliyetlerini çeşitlendirmiştir. TRT’nin yarım asrı
aşan yayınları, aslında Türkiye’nin son 60 yıllık
siyasal, toplumsal ve kültürel serencamını da
gözler önüne sermektedir. Bu kapsamda, TRT
Türkiye’nin sevinçlerine olduğu kadar, darbelere,
sıkıyönetim dönemlerine, ulusal ve uluslararası
krizlere de şahitlik etmiştir. Şahitlik etmekle
kalmamış, çalkantılı süreçlerden etkilenmiştir”
şeklinde konuştu. TRT’nin, Cumhurbaşkanı
Recep Tayyip Erdoğan’ın liderliğinde büyük bir
atılım içerisine giren ülkemizin yeni konumuna
uygun olarak milletin, gönül coğrafyanın ve
insanlığın yararına önemli adımlar attığına dikkat
çeken Altun, “TRT, büyük ve güçlü Türkiye’nin bir
kurumu olarak habercilik, belgeselcilik, dizi ve
film sektörlerinde güçlü içerikler ve markalar
üretmiştir. TRT bunu yaparken, sadece ulusal
alanda ve konvansiyonel medyanın sınırları
içinde kalmamış, aynı zamanda yetkin bir ulus-

lararasılaşma ve dijitalleşme sürecini de hayata
geçirmiş ve yönetmiştir. Uluslararasılaşma ve diji-
talleşme. Bana göre bu iki kavram TRT’nin son
dönemine damgasını vuran iki önemli kavramdır.
Bugün TRT, TRT World başta olmak üzere, geçen
hafta açılışını yaptığımız TRT İspanyolca Dijital
Haber Platformu, TRT Arapça, TRT Rusça, TRT
Afrika, TRT Balkan, TRT Fransızca’nın da
aralarında olduğu 41 dil ve lehçede yaptığı yayın-
larla küresel bir içerik üreticisidir” diye konuştu.

“HABER AĞLARINI YÖNETMEK, DÜNYA
KAMUOYUNUN ALGISINI YÖNETMEK İÇİN

ÖNEMLİ BİR İMKANDIR”
Küresel alanda medya emperyalizmini
destekleyen başlıca unsursa uluslararası haber
ağları ve onların anlatı mekanizmaları olduğunu
belirten Altun, “Uluslararası haber ağlarını yönet-
mek, dünya kamuoyunun algısını yönetmek için
önemli bir imkandır. Fakat dünya kamuoyunun
algısını yönetmek noktasında belki de en sinsi
güç, medyanın söylem ve anlatı oluşturma
gücüdür. Batı dünyası bugün bu güçten kendi

emperyal amaçlarını kamufle etmek için faydalan-
maktadır” açıklamalarında bulundu.

"ULUSLARARASI BARIŞ, ADALET VE
HAKKANİYET ORTAMININ OLUŞUMUNA
KATKI SUNACAK SIHHATLİ BİR İLETİŞİM

AKIŞINA KATKI SUNMAKTIR”
19. yüzyılın ikinci yarısında ortaya çıkan haber
ajanslarının basınla birlikte sömürgeciliğin keşif
kolunu oluşturduğunu bildiren Altun, "İletişim ve
medya alanında Batı tahakkümünün tartışma
konusu olması ancak 1970’lerle birlikte mümkün
olmuştur. 1970’lerde çok sesli ve çok kültürlü
enformasyon akışı talepleri yükselmeye
başlamıştır. Türkiye, o dönemde bu taleplere
cevap vermeye çalışmış, ne var ki bu gücü ancak
2010’lardan sonra kendisinde bulabilmiş ve TRT
World başta olmak üzere uluslararası medya
markalarını bünyesinden çıkarabilmiştir. Buradaki
en temel amaç, uluslararası barış, adalet ve
hakkaniyet ortamının oluşumuna katkı sunacak
sıhhatli bir iletişim akışına katkı sunmaktır”
ifadelerini kullandı.

"ŞARTLAR NE OLURSA OLSUN, BİZ
HAKİKAT NÖBETİMİZİ SADECE ULUSAL

DÜZLEMDE DEĞİL, KÜRESEL DÜZLEMDE DE
TÜM KURUM VE KURULUŞLARIMIZLA

SÜRDÜRMEKTE KARARLIYIZ"
TRT’nin Batılı medya organlarının üzerini örttüğü
veya görmezden geldiği hemen her konuda ulus-
lararası topluma doğru bilgileri yerinde ve
zamanında ulaştırma mücadelesi verdiğine dikkat
çeken Altun, “Örneğin bugün Amerikan üniver-
sitelerinde yaşanan İsrail protestoları Batılı medya
tekelleri tarafından görmezden gelinmektedir.
TRT bu olayları en başından itibaren yerinde izle-
mekte ve böylelikle uluslararası alanda bir hakikat
mücadelesi vermektedir. TRT gibi kurumlarımız,
üniversite öğrencilerinin, akademisyenlerin
İsrail’in soykırımına karşı uluslararası ayaklan-
masını bütün dünyaya aktarmaya çalışmaktadır.
Bu çok önemli bir çabadır. Şartlar ne olursa olsun,
biz hakikat nöbetimizi sadece ulusal düzlemde
değil, küresel düzlemde de tüm kurum ve kuru-
luşlarımızla sürdürmekte kararlıyız” diye konuştu.
>>İHA

İletişim Başkanı Altun: "TRT, her konuda, doğru
bilgileri yerinde ve zamanında ulaştırıyor"
Başkanı Fahrettin Altun, "TRT, Batılı medya organlarının üzerini örttüğü veya görmezden geldiği
hemen her konuda uluslararası topluma doğru bilgileri, yerinde ve zamanında ulaştırıyor” dedi.
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Genç satranççılar, Erkmen Kasabası'nda sucuk
ekmek yemenin keyfini çıkararak
Afyonkarahisar'ın meşhur lezzetlerinden lokumla
da tanıştı. Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl
Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu, gençlere
sucuk-ekmek ikram ederek Afyonkarahisar'ın tar-
ihi ve kültürü hakkında bilgiler verdi. Müdür
Kasapoğlu, "39. KYK İller Arası Türkiye Satranç
Şampiyonası'na ev sahipliği yapmaktan büyük
bir mutluluk duyuyoruz. Bu turnuva, şehrimizin
tarihi ve kültürel zenginliklerini tanıtmak için
önemli bir fırsat. Ayrıca, gençlerimizin zihinsel
becerilerini geliştirmeleri ve birbirleriyle yarış-
maları için de güzel bir ortam sunuyoruz" dedi.
Genç satranççılar, sucuk ekmek ziyafetinin
ardından Afyonkarahisar Müzesi'ni ziyaret etti.
Müzede Afyonkarahisar’ın önemli anlarına şahit
olan gençler, milli tarihimize dair bilgiler edindi.
>> HÜDAYİ ACAR

Satranç şampiyonası sonrası Afyon turu
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü, 39. KYK İller arası Türkiye Satranç Şampiyonası'na ev sahipliği yaptı. Türkiye'nin dört bir

yanından gelen 109 genç satranççı, zihinsel mücadelelerinin yanı sıra Afyonkarahisar'ın lezzetlerini ve kültürel yapısını keşfetti.

İlçede eğitim gören 2, 3, 4 ve 5.
sınıf öğrencilerine yönelik
düzenlenen programda,
Olimpiyat Tarihi, Sağlıklı
Beslenme, Spor Kültürü ve
Sporda Başarı konularında
interaktif sunumlar gerçek-
leştirildi. Eğlenceli oyunlar ve
atölyelerle dolu programda
öğrenciler, proje maskotu OLİ
ile doyasıya eğlendi.
Katılımcılara katılım belgesi ve
anahtarlık da hediye edildi.
Etkinliğe katılan öğrenciler,

olimpiyatlar ve spor kültürü
hakkında bilgiler edinmenin
yanı sıra, keyifli vakit geçirme
imkanı da buldu. 

PROJE ÖRNEK OLACAK
OLİ projesi, Türkiye'nin dört bir
yanındaki il ve ilçelerde, farklı
yaş gruplarından öğrencilere
olimpiyatlar ve spor kültürü
hakkında bilgi vermeyi
amaçlıyor. Hocalar'daki bu
etkinlik de projenin başarı
örneklerinden biri olarak gös-
teriliyor. >>MEHMET KASAL

Hocalar’da olimpiyat
ruhu yeşerdi

Hocalar Gençlik ve Spor İlçe Müdürlüğü, Türkiye
Olimpiyat Komitesi (TMOK) Spor Kültürü ve Olimpik

Eğitim (OLİ) projesi kapsamında etkinlik düzenledi. 

Turnuva kadınlar ve erkekler olarak iki kategoride düzenlendi.
Kadınlar kategorisinde Bakriya Anastasia Gönültaş, rakiplerini
geride bırakarak birincilik kürsüsüne çıktı. Fidan Çiçek ikinciliği,
Şule Çavunt ise üçüncülüğü elde ederek turnuvayı tamamladı.
Erkekler kategoride ise İbrahim Berk Züberoğlu, şampiyonluk
unvanını kazandı. Enes Kaya ikinci, Yusuf İşidoğru ise üçüncü
olarak turnuvayı tamamladı.

DERECEYE GİREN SPORCULARA 
ÖDÜLLERİ TAKDİM EDİLDİ

Dereceye giren sporculara ödülleri, Afyonkarahisar Gençlik ve
Spor İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu ve Spor Hizmetleri Müdürü
Yılmaz Erşen tarafından takdim edildi. İl Müdürü Kasapoğlu, tur-
nuvaya ilginin yüksek olmasından ve katılımcıların sergilediği
mücadeleden duyduğu memnuniyeti dile getirdi. Kasapoğlu, 59
ilden 109 sporcunun katılımının turnuvanın önemini ve prestijini
gösterdiğini belirtti. Katılımcıların sergilediği mücadelelerin de
oldukça çekişmeli ve heyecanlı olduğunu ifade etti. 
>>İBRAHİM ARTIÇ

İİlllleerr  aarraassıı  TTüürrkkiiyyee  ssaattrraannçç  şşaammppiiyyoonnaassıı  ttaammaammllaannddıı
Afyonkarahisar'da heyecan verici bir satranç mücadelesi son buldu. 59 ilden 109
sporcunun katılımıyla düzenlenen 39. KYK İller arası Türkiye Satranç Şampiy-

onası, Çiğiltepe Spor Salonu'nda kıyasıya mücadelelere sahne oldu.

Fili meşhul cinayetlerle ilgi DEM Parti Grup öner-
isi üzerine konuşan Milletvekili İbrahim
Yurdunuseven, “Görüşmekte olduğumuz grup
önerisiyle, ülkemizde meydana gelen faili meçhul
cinayetlerin öncesinde ve sonrasındaki tüm olay-
ların araştırılması, öldürülenlerin arkasındaki
örgütlenmenin ortaya çıkarılması amacıyla ver-
ilen Meclis araştırma komisyonu kurulmasına
ilişkin önergenin Genel Kurulun bugünkü gün-
demine alınması istenmektedir. Değerli mil-
letvekilleri, AK PARTİ İktidarından önce ülkem-
izde faili meçhul cinayetlerin çok sık yaşandığı bir
gerçektir. Çok değerli aydınlarımız, gazeteciler-
imiz, bilim adamlarımız faili meçhul cinayetler
neticesinde, maalesef, hayatlarını kaybet-
mişlerdir. AK Parti'nin iktidara gelmesiyle birlikte,
Türkiye'de faili meçhul olayların aydınlatılmaya
çalışıldığını, çetelerin, mafyanın, karanlık odak-
ların üzerine kararlılıkla gidildiğini, hiçbir şeyin
üzerinin örtülmediğini, şüphelilerin bağımsız ve
tarafsız yargı önünde hesap vermelerinin sağ-
landığını görmekteyiz” dedi.

“AMACIMIZ ÇOK DAHA GÜÇLÜ BİR
TÜRKİYE BIRAKABİLMEKTİR”

“AK Parti hükûmetleri, hukuk ve adalet alanında
ve demokratikleşme konusunda öncelikle mevzu-
atımızda önemli değişikliklerin yapılmasını
sağlamıştır” diyen Yurdunuseven şu iadelere yer
verdi; “Başta artık çağımızın ihtiyaçlarına cevap

veremeyen ceza sistemimizde önemli değişiklik-
ler yapılarak ceza adalet sistemimiz daha çağdaş
bir yapıya kavuşturulmuş, çok önemli yasa
değişiklikleri gerçekleştirilmiştir. AK Parti'nin ikti-
dara gelmesiyle birlikte, Türkiye'nin hukukun
üstünlüğüne dayanan, demokratik, çağdaş bir
ülke olması için gerekli çalışmaları yapacağını,
adaletin her alanda tesis edileceğini, temel hak
ve hürriyetlerin, bireyin özgürlüğünün en ön plan-
da tutulacağını ve bunun için gerekli olan
mekanizmaların işletileceğini, mevzuatımızın
yenileneceğini ve ülkemizin hukukun üstün-
lüğüne dayanan bir devlet olması için yapılması
gereken ne varsa yapacağını hem programında
hem de her seçim öncesi yayınladığı seçim
beyannamelerinde ilan eden partimiz, iktidara
geldiği günden bu güne bu konuları tek tek ele
alarak hayata geçirmiştir. Sayın Başkan, değerli
milletvekilleri; demokratikleşme alanında elde
ettiğimiz kazanımları kalıcı hâle getirmenin ve
daha da geliştirmenin gayreti içerisindeyiz.
Ülkemizin geçmişte yaşadığı acı tecrübelerin bir
daha yaşanmaması için çalışıyoruz. Türkiye'yi
demokratik, laik, sosyal bir hukuk devleti nitelik-
leriyle güçlendirerek geleceğe hazırlıyoruz.
Demokrasiye yönelik her türlü girişime kararlılıkla
karşı çıkıyor, çetelerle, mafyayla, suç örgütleriyle,
hukuk dışı oluşumlarla mücadeleden taviz ver-
miyoruz. Bizim amacımız gelecek nesillere
bugünkünden çok farklı, daha demokratik, daha
kalkınmış, daha yaşanılabilir, çok daha güçlü bir
Türkiye bırakabilmektir.”

“BUGÜN ÜLKEMİZİN GELDİĞİ
NOKTA GURUR VERİCİ”

Bugün ülkemizin geldiği noktanın gurur verici
olduğunu ve Dünyanın kabul ettiği bir konuma
yükseldiğini kaydeden Yurdunuseven, “Lider ülke
Türkiye'nin muhalefetinin de artık karalama
siyaseti yerine yapıcı, ülke menfaatini gözeten bir
siyaset izlemesi gerekir. Değerli milletvekilleri,
faili meçhullerin aydınlatılması, karanlık odakların
ortaya çıkarılması konusunda hepimiz hemfikiriz.

Ancak, bir taraftan "Faili meçhul cinayetler aydın-
latılsın." diyeceksiniz, diğer taraftan karanlık güç
odaklarını araştıran, onlardan hesap sormaya
başlayan yargıyı eleştirerek Türkiye'nin geleceği
için çok önemli davaların sulandırılması için elin-
izden gelen gayreti göstereceksiniz. Bir taraftan
"Siyasi cinayetlerin öncesinde ve sonrasındaki
tüm olayların araştırılması için Mecliste komisyon
kurulsun." diyeceksiniz, diğer taraftan faili meçhul
cinayetlere neden olanlardan hesap sorulmasına,
geçmişte darbeye zemin hazırlayanların yargı
önüne çıkarılmasına, ülkemizi kaosa sürüklemek
isteyenlerin yargılanabilmesinin önünü açacak
değişikliklere "hayır" diyeceksiniz. Bu çelişkili
davranışlar milletimizin gözünden kaçmamak-
tadır.” 

“90'LI YILLARDA MEYDANA GELEN
SUİKASTLARI NEDEN AYDINLATMADINIZ”

Türkiye’nin artık faili meçhuller ülkesi olmaktan
çıktığını vurgulayan Yurdunuseven, “Sayın mil-
letvekilleri, insan sormadan edemiyor 90'lı yıllar-
da meydana gelen Eşref Bitlis suikastı, Başbağlar
katliamı, Sivas olayları, Turgut Özal'ın ölümü,
Uğur Mumcu suikastı gibi onlarca faili meçhul
olayları neden aydınlatılmadan bugünlere devret-
tiniz? Sayın Başkan, değerli milletvekilleri; terörle
mücadele çerçevesinde alınan kararların uygu-
lanmasında zafiyetlerin önlenmesi, etkin, verimli
ve sonuç alıcı çalışmaların gerçekleştirilmesi,
İçişleri Bakanlığımız ile diğer kurum ve kuru-
luşlarımızın ifa ettikleri görevler sırasında ortaya
çıkan sorunların giderilmesi ve terörle
mücadelede koordinasyonun sağlanması AK
Parti'nin hassasiyetlerinden birisidir. Bu has-
sasiyetimize muhalefetin de ortak olmasını istiy-
oruz. İktidarımız dönemlerinde elde ettiğimiz
kazanımlar sayesinde artık Türkiye faili meçhuller
ülkesi olmaktan çıkmıştır. Faili meçhul olaylar ve
cinayetlerin aydınlatılması ve faillerinin bulunup
yakalanması çalışmalarıyla ilgili olarak Adalet
Bakanlığının muhtelif zamanlarda yayınladığı
genelgeler de Hükûmetin bu konudaki has-

sasiyetinin önemli göstergeleridir” dedi.
“MECLİSİNİN ÇALIŞMALARINI AKSATMAYA

YÖNELİK BİR GİRİŞİM”
"Bugün karanlıklar aydınlansın." şeklinde bir
önergenin hemen, acilen bugünkü Genel Kurulun
gündemine alınmasını istemenin, Türkiye Büyük
Millet Meclisinin çalışmalarını aksatmaya yönelik
bir girişim olduğunun altını çizen Yurdunuseven,
“Değerli milletvekilleri, araştırma önergesinde
ifade edilen olayların büyük bir kısmının aydın-
latılamadığı doğrudur. Bu olayların aydınlatılması
için geçmişte Türkiye Büyük Millet Meclisinde çok
sayıda araştırma komisyonu kurulmuştur. 2002
yılından önce kurulan bu komisyonlar net-
icesinde, Türkiye Büyük Millet Meclisinin İç
Tüzük'ünden de kaynaklanan sebeplerle
başarıya ulaşılamamıştır. Türkiye Büyük Millet
Meclisi İç Tüzük'ünde ve yeni Anayasa'da yapıla-
cak düzenlemelerle Türkiye Büyük Millet
Meclisinin bu konuda çok daha aktif bir rol üstlen-
mesinin önü açılarak geçmişteki karanlık nokta-
ların aydınlatılması son derece önemlidir.
Araştırma önergesinde bahsedilen olayların bir
kısmı yargının gündemine gelmiş, bağımsız yargı
tarafından soruşturulmuş, bir kısmının soruştur-
ması da hâlen devam etmektedir. Görüşmekte
olduğumuz araştırma önergesiyle aynı konuda
başka siyasi partilerimizin de vermiş olduğu
araştırma önergeleri vardır. Bu önemli konunun
tüm siyasi partilerimizin grupları tarafından
görüşülüp bir uzlaşma dâhilinde gündeme getir-
ilmesinde fayda olduğu kanaatindeyim. "Bugün
karanlıklar aydınlansın." şeklinde bir önergenin
hemen, acilen bugünkü Genel Kurulun gündem-
ine alınmasını istemenin, Türkiye Büyük Millet
Meclisinin çalışmalarını aksatmaya yönelik bir
girişim olduğunu… Bu önemli konunun Meclis
çalışmalarını aksatma vesilesi olarak kullanıl-
masını doğru bulmadığımı belirtmek istiyor, öner-
genin aleyhinde olduğumu ifade ediyor…
Heyetinizi sevgi ve saygılarımla selamlıyorum”
diye konuştu. >>MEVLÜT TINAS

Milletvekili Yurdunuseven TBMM’de konuştu
AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili Av. İbrahim Yurdunuseven, TBMM Genel Kurulunda DEM Parti Grup önerisi üzerinde AK Parti grubu adına konuşma

yaptı. Yurdunuseven, “İktidarımız dönemlerinde elde ettiğimiz kazanımlar sayesinde artık Türkiye faili meçhuller ülkesi olmaktan çıkmıştır” dedi. 
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Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı Mahinur
Özdemir Göktaş, Uluslararası Demokratlar Birliği
(UID) Kapasite Geliştirme ve Eğitim Çalıştayı’na
katıldı. Özel bir otelde düzenlenen çalıştayda
konuşan Bakan Göktaş, yurt dışında yaşayan
Türklerin aile yapısına yönelik yaptırımların
farkında olduklarını söyleyerek, bu süreçte
aileleri yalnız bırakmadıklarını ve süreçlerin
sonuna kadar takip edildiğini söyledi.

“ÖZ VATANINDAN UZAKTA FARKLI İKİ
KÜLTÜRÜN ARASINDA YAŞAMANIN NE

DEMEK OLDUĞUNU ÇOK İYİ BİLİYORUM”
Çalıştayda yurt dışında yaşayan Türk ve akraba
topluluklarının siyasi, kültürel ve ekonomik sorun-
ları üzerine görüşmeler gerçekleştirileceğini
söyleyen Bakan Göktaş, “Sizin yaşadıklarınıza
çok benzer hikâyeye sahip olan bir kardeşiniz
olarak karşınızdayım. Yıllar önce babası yurt dışı-

na göçmüş bir annenin çocuğuyum. Öz vatanın-
dan uzakta farklı iki kültürün arasında yaşamanın
pek çok zorluğu da beraberinde getirdiğinin ne
demek olduğunu çok iyi biliyorum. Hepimiz kim-
liğimizle, inancımızla, değerlerimizle sınandık,
hâlâ da sınanıyoruz. Her ne kadar içinde
yaşadığınız toplum için canla başla çalışıyor
olsak da, hiç beklemediğimiz bir anda geleceğe
dair umutlarımızın yerle bir edildiğini birçok kez
yaşadık. Şunu can-ı gönülden dile getirmek ister-
im ki; bu süreçte insanı ayakta tutan sadece iki
şey var. Birincisi, sizi siz yapan, her şartta sizlere
destek olan aileniz. İkincisi ise bir parçası
olduğunuz bu ülkeye, Türkiye’ye olan bağlılığınız,
muhafaza ettiğiniz milli ve manevi değerlerinizdir.
Yurt dışında yaşadığım süre boyunca bu iki değer
ayakta durmamı, her şartta mücadele etmemi
sağladı. Ailemden ve sizler gibi yurt dışında

yaşayan kardeşlerimden aldığım güçle ülkemizi
ve sahip olduğumuz değerlerimizi bulunduğum
her platformda bir nişan gibi göğsümde taşıdım.
Dünyanın neresinde olursanız olun, aynı gururu
paylaştığımızı, aynı duyguları yaşadığımızı çok
iyi biliyor, bunu gönülden hissediyorum” ifadeleri-
ni kullandı.
“ÇEŞİTLİ NEDENLERLE AİLELERİNDEN ALI-
NAN TÜRK ÇOCUKLARIYLA İLGİLİ SÜRECİ

SIKI BİR ŞEKİLDE TAKİP EDİYORUZ”
Dışişleri Bakanlığı, büyükelçilik ve başkon-
solosluklar bünyesinde aile ataşeleri
görevlendirerek yurt dışında yaşayan vatan-
daşların yanlarında olduklarına dikkati çeken
Bakan Göktaş, “Bugün halihazırda, 6 ülkede, 14
yurt dışı temsilciliğimizde rehberlik hizmeti sağlıy-
oruz. Dış temsilciliklerimiz ve aile ataşelerimiz,
vatandaşlarımızın yaşadıkları ülkenin sosyal
hizmet makamlarıyla yaşayabilecekleri sorunları
ortaya çıkmadan engellemek, var olan sorunları
çözüme kavuşturmak için görev yapıyorlar.
Bugün vatandaşlarımızın farklı ülkelerde aile
bütünlüğünün bozulmasına neden olan uygula-
malara maruz kaldığını biliyoruz. Bu kapsamda
çeşitli nedenlerle ailelerinden alınan Türk çocuk-
larıyla ilgili süreci sıkı bir şekilde takip ediyoruz.
Tüm süreçte vatandaşlarımıza rehberlik hizmeti
veriyor ve ailenin hukuki destek almasına yardım-
cı oluyoruz. Ailenin haklı olduğu durumlarda
çocuğun mümkün olan en kısa zamanda aileye
dönmesini sağlamak için elimizden gelen tüm
gayreti gösteriyoruz. Koruyucu aileye verilecek
çocukların ise Türk veya Müslüman koruyucu
ailelere verilmesi için girişimlerde bulunuyoruz.
Ayrıca aile eğitimi, engelli ve yaşlı hakları, kadına
karşı şiddetle mücadele, bağımlılıkla mücadele
gibi konularda bilgilendirici faaliyetler yürütüy-
oruz” diye konuştu.

“AİLENİN KORUNMASI VE GÜÇLENMESİ
VİZYON BELGESİ VE EYLEM PLANINI 15

MAYIS’TA AÇIKLAYACAĞIZ”
Toplumun temel taşı olan aileyi güçlü kılmak için
çalışmalarına devam ettiklerini söyleyen Göktaş,
“Aileye yönelik her türlü tehdide karşı duruşumuz
nettir. Bu anlamda aile değerlerimize her
zamankinden daha fazla sahip çıkacağız. Aile
bağlarımızı sarsacak yaklaşım ve uygulamalara
karşı teyakkuzda olmaya devam edeceğiz. Bu
kapsamda hazırladığımız ‘Ailenin Korunması ve
Güçlenmesi Vizyon Belgesi ve Eylem Planını’ da
15 Mayıs’ta açıklayacağız. Bu eylem planıyla
aileyi sadece ülkemiz sınırları içerisinde değil
uluslararası bağlamda da çevre, ekonomi, diji-
talleşme ve demografik değişimlerin olumsuz etk-
ilerine karşı güçlendirme çalışmalarımızı sürdüre-
ceğiz” dedi. >>İHA

Afyonlu Bakan eğitim çalıştayına katıldı
Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı Mahinur Özdemir Göktaş, “Bugün vatandaşlarımızın farklı ülkelerde aile bütünlüğünün bozulmasına neden olan uygulamalara

maruz kaldığını biliyoruz. Bu kapsamda çeşitli nedenlerle ailelerinden alınan Türk çocuklarıyla ilgili süreci sıkı bir şekilde takip ediyoruz” dedi.

AFAŞAD Başkanı Muharrem Günay, “amacımız Türk
toplumunda, Filistin ve Gazze’de kadın, çocuk ayrımı
gözetilmeden uygulanan soykırım ve zulüm hakkında farkın-
dalık oluşturarak. Filistin ve Kudüs’ün Türk ve İslam tarihinde-
ki yeri ve önemi hakkında bilgi sahibi olan, milli, insani ve
İslami değerlere bağlı, okuyan, araştıran bir nesil yetişmesine
katkı sağlamaktır” dedi.

GAZZE’Yİ VE KUDÜS’Ü SAVUNMAKLA 
AFYONKARAHİSAR’I SAVUNMAK AYNI ŞEY

Günay, yapmış olduğu açıklamada: “Yeryüzünde kutsal
sayılan üç mescitten birisi ve aynı zamanda Müslümanların ilk
kıblesi olan Mescid-i Aksa’nın bulunduğu bu mübarek toprak-
ları savunmakla, Afyonkarahisar’ı, Ankara’yı Mersin’i savun-
mak arasında hiçbir fark yoktur. Bizim için Karabağ, Kıbrıs ve
Afyonkarahisar neyse Filistin ve Kudüs’te odur biz Türkiye’nin
savunmasının Gazze’den, Filistin’den başladığına inanıyor,
katil ve terör devleti Siyonist İsrail ile daha etkili mücadele
edilmesini savunuyoruz” dedi. Yarışmada 1.Gelen eser sahip-
lerine ortaokul ve lise dalında ayrı ayrı 1 (bir) küçük altın, 2. ve
3. olan eserlere ise 1 (bir adet) gram altın verilecektir.
AFYAŞAD’ın duruma göre ödülleri artırma ve eksiltme hakkı

vardır. Ödül töreninin yeri ve tarihi ayrıca bildirilecektir. Son
katılım tarihi 27 Mayıs 2024 olan şiir yarışmasına katılacaklar
şiirlerini AFYAŞAD’ın afyonkarahisarafyaşad@gmail.com
adresine meil ile gönderecekler.  Yarışma ile ilgili olarak geniş
bilgi  il Milli Eğitim Müdürlüğü’nün wep sayfasında yer almak-
tadır. >>MEVLÜT TINAS

AFYAŞAD “Filistin’de ve Gazze’de zulme son”
konulu şiir yarışması düzenledi
Afyonkarahisar’da en çok kültür programı düzenleyen sivil toplum kuruluşlarının başında yer alan

Afyonkarahisar Yazarlar ve Şairler Derneği “AFYAŞAD”; ilimiz genelindeki tüm resmi ve özel ortaokul
ve lise öğrencilerinin katılacağı “Filistin’de ve Gazze’de zulme son” konulu şiir yarışması düzenlendi. Devir teslim töre-

nine; AKÜ Rektörü
Prof. Dr. Mehmet
Karakaş, GSF
D e k a n
Yardımcıları Dr.
Öğretim Üyesi
Fevzi Nuri Kara,
Dr. Öğretim Üyesi
Sena Coşkun ile
birlikte Bölüm
Başkanları ve idari
personel katıldı.
Devir teslim
töreninde konuşan Rektör Prof. Dr.
Mehmet Karakaş, bu tür nöbet
değişimlerini bir gelenek haline
getirdiklerini belirterek, “Üniversitem-
izde uzun süredir devir teslim tören-
leri gerçekleştiriyoruz. Şimdiye kadar
hizmet eden arkadaşlarımıza
teşekkür ediyoruz. Yeni atanan
arkadaşlarımıza hayırlı olsun dilek-
lerinde bulunuyoruz. Bu anlamda
Selçuk hocam da uzun süredir
fakülteye emek verdi, üniversitenin
farklı komisyonlarında, değişik birim-
lerinde görevler yaptı. Bundan sonra
da yapmaya devam edecek. Bana
sorarsanız en güzel hizmet hocalık,
yani bu makamlar gelip geçici yerler,
nöbet yerleri. Bu nöbeti tuttu bundan
sonra Ebru hoca tutacak. Önemli
olan bir tuğla daha koyabilmek.

Selçuk hocaya şimdiye kadar yap-
mış olduğu hizmetlerinden dolayı
teşekkür ediyorum” dedi. Güzel
Sanatlar Fakültesinin oturmuş bir
çalışma düzenine sahip, işlerini
düzenli şekilde yürüten, önemli
sıkıntıları olmayan bir fakülte
olduğuna dikkat çeken Karakaş,
“Fakültemiz mekanizmaları bundan
sonra daha da güçlü bir şekilde
çalışmaya devam edecek. Bu vesi-
leyle de Ebru hocama hayırlı olsun
diyorum. Bu bir bayrak yarışı, aynı
zamanda da bir sorumluluk pay-
laşımı, bundan sonra sorumluluk
Ebru hocamdadır. Bu sorumluluğu
da en iyi şekilde yerine getireceğine
inanıyoruz. Bundan sonraki
dönemde kendisine başarılar diliy-
oruz” diye konuştu. 
>>MEHMET KASAL

Güzel Sanatlar Fakültesinde
devir teslim töreni düzenlendi

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Güzel Sanatlar Fakültesi
(GSF) Dekanlığında düzenlenen devir teslim töreni ile Prof. Dr.
Selçuk Akçay, 2017 yılından bu yana yürütmekte olduğu dekan-

lık görevini Prof. Dr. Şerife Ebru Okuyucu’ya devretti.

Bolvadin İlçe Jandarma
Komutanlığı ekipleri ilçe
çıkışında sürücülere
yönelik trafik denetimi
ile birlikte hız kontrolü
yaptı. Çevre yolundaki
hız sınırı 80 kilometreyi
aşan sürücülere para
cezası kesildi. Radar
uygulaması ile birlikte
sürücülere ayrıca
emniyet kemeri ve
direksiyonda cep tele-

fonu ile konuşulması
gibi denetim yapıldı.
Yaklaşık 2 saat yapılan
uygulamada 61 araç
sürücüsüne toplamda
297 bin 500 TL idari
para cezası kesildi.
Radara giren sürücüler
ise uygulamayı mem-
nun bulduklarını, bun-
dan sonra daha dikkatli
olacaklarını belirttiler.
>>İHA

Sürücülere yönelik drone destekli trafik ve hız kontrolü denetimi
Afyonkarahisar’da jandarma ekipleri tarafından sürücülere yönelik

dron destekli trafik denetimi ile birlikte hız kontrolü yapıldı.


